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Protokół Nr 123/2022 
z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

  w dniu 20 stycznia 2022r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł Przybyłek, 

Członkowie Zarządu: Zbigniew Wernik, Lech Brzozowski, Krzysztof Zdziarski, Skarbnik 

Powiatu – Renata Mróz, Agnieszka Szczepkowska – Kierownik Wydziału Budownictwa i 

Ochrony Środowiska, Iwona Urbanowicz – Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami, Marzena Pawlak – Inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 

Obywatelskich, Jacek Dłuski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy.  

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym. Obrady otworzył i rozpoczął Starosta  

Marcin Paliński. 

 

Porządek obrad: 

 

I Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska 

1. Wniosek Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie dotyczący wydania opinii w związku z 

budową obwodnicy w ciągu drogi wojewódzkiej nr 604. 

2. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

1. Przedstawienie wniosku dyrektora ZSZiO w Nidzicy w sprawie przekazania w trwały zarząd 

nieruchomości- działka nr 75/1 obręb 6. 

2. Sprawy bieżące. 

II Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich 

1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie petycji o ograniczenie tonażu na drodze 

powiatowej 1585N Rączki – Michałki do 15 ton.  

III Wydział Finansowy 

1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok. 

2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Nidzickiego na lata 2022-2039. 

 

Na wstępie Starosta poinformował, że Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy przygotował 

informację o zaplanowanych przetargach. Niniejszy dokument został przesłany dla członków 

Zarządu celem zapoznania się z nim. Dalej, Starosta poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy 

również Dyrektor PZD p. Jacek Dłuski, któremu można zadać pytanie w zakresie przygotowanego 

harmonogramu przetargów.  

Zarząd nie miał pytań.  

 

Ad.I.1 

p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła wniosek Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie o 

wydanie opinii w związku z budową obwodnicy w ciągu drogi wojewódzkiej nr 604. Obowiązek 

wydania takiej opinii wynika z art. 11b ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach 

przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych. Początek obwodnicy będzie  

w pobliżu węzła Nidzica-Południe. Na odcinku drogi 3,05 km przewiduje się wykonanie jezdni  

o szerokości 7 m. dwa pasy ruchu o szerokości 3,5 m, natomiast wzdłuż całego odcinka obwodnicy 

przewidziana jest ścieżka rowerowa o szerokości 2,5 m.  

p. Lech Brzozowski zapytał czy będzie zaprojektowane rondo kończące wspomniany odcinek 

drogi 

p. Agnieszka Szczepkowska odpowiedziała, że tak będzie.  
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Dalej. p. Lech Brzozowski powiedział, że w omawianym przypadku chodzi o obwodnice z 

węzłem Południe. Zapytał czy wiadomo coś na temat drugiej projektowanej obwodnicy z węzłem 

Północ. 

p. Agnieszka Szczepkowska odpowiedziała, że w tej dokumentacji posiadamy 

pełnomocnictwo, które jest udzielone dla p. pełnomocnika i dotyczy budowy obwodnicy w 

Nidzicy podzielonej na dwie części. Pierwsza część dotyczy budowy obwodnicy w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 604, potem wskazana jest budowa obwodnicy m. Nidzica w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 545.   

 

 Więcej pytań nie było. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnego zaopiniował wniosek Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Olsztynie dotyczący wydania opinii w związku z budową obwodnicy  
w ciągu drogi wojewódzkiej nr 604 ilością głosów: 5 – „za”, 0 –„przeciw”,  
0 – „wstrzymuje się”. 

 

Ad.II.1 

 Następnie, p. Iwona Urbanowicz przedstawiła wniosek Dyrektora Zespołu Szkół 

Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy dotyczący przekazania działki nr 75/1 obręb 6, 

należącej do Powiatu Nidzickiego, w trwały zarząd ww. szkoły. Wskazana działka wykorzystana 

będzie na cele oświatowe w związku z prowadzoną przez ZSZiO działalnością, w szczególności z 

funkcjonowaniem klasy wojskowej. Dodano, że mając na uwadze uchwałę Nr VIII/44/03 Rady 

Powiatu w Nidzicy z dnia 16 maja 2003 r. w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami 

wchodzącymi w skład powiatowego zasobu nieruchomości. W tym przypadku cena nieruchomości 

przewyższa 50.000,00 zł, została ustalona przez rzeczoznawcę na kwotę 51.992,10 zł, zatem 

konieczne jest wystąpienie do Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska, żeby w tej sprawie wydała opinię. Po wydaniu przez Komisję opinii zostaną 

podjęte dalsze czynności  

p. Lech Brzozowski zapytał czy jest to teren pod strzelnicę. 

p. Iwona Urbanowicz odpowiedziała twierdząco na pytanie. 

 

Ad.II.2 

 Dalej, omówione zostały sprawy bieżące. Poinformowano, że w grudniu 2021 r. dla 

Powiatu zostało wypłacone odszkodowanie z tytułu przejętych przez woj. warmińsko-mazurskie 

nieruchomości powiatowych pod rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 604. Z uwagi na to, że 

wysokość odszkodowania została ustalona w 2020 r., a wypłata nastąpiła w grudniu 2021 r., 

uzasadniona jest waloryzacja odszkodowania. W tej sytuacji należy wystąpić do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o jej dokonanie.  

 
Ad.III.1 

P. Marzena Pawlak przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie petycji o 

ograniczenie tonażu na drodze powiatowej 1585N Rączki – Michałki w związku z petycją złożoną 

przez mieszkańców miejscowości Michałki, Szkotowo, Januszkowo, Rączki i przyległych 

miejscowości. Przedstawiono czynności podjęte w ramach ww. sprawy. Poinformowano, że 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji dwukrotnie występowała do Wójta Gminy Kozłowo z prośbą 

o udzielenie informacji w tej sprawie. Ostatecznie w dniu 14.01.2022 r. Wójt Gminy Kozłowo 

pismem poinformował Komisję, że 08 grudnia 2021 r. odmówił firmie INVEST POLSKA  

Sp. z o.o. wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla powyższego przedsięwzięcia.  



3 
 

W związku z tym, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu 18 stycznia 2022 r. uznała 

wniosek o ograniczenie tonażu na drodze powiatowej 1585N Rączki-Michałki za bezzasadny. 

Przygotowany projekt uchwały Rady Powiatu został przygotowany na podstawie uchwały podjętej 

przez ww. Komisję. 

 

Uwag nie wniesiono.  

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu  

w Nidzicy w sprawie petycji o ograniczenie tonażu na drodze powiatowej 1585N  

Rączki – Michałki do 15 ton ilością głosów: 4 – „za”, 0 –„przeciw”, 1– „wstrzymuje się” 

- p. Lech Brzozowski. 

 

Ad.IV.1 

W dalszej części obrad, p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy  

w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok. W projekcie uchwały dokonuje się 

następujących zmian: 

1. Zwiększa się plan dochodów budżetu powiatu o kwotę 17 500,00 zł. w związku  

z realizacją projektu „Lokalne Ośrodki Wiedzy i Edukacji nowe oblicze edukacji  

dla dorosłych” zgodnie z podpisaną umową Nr 1.1/28/LOWE/2.14/2020 z dnia 

02.10.2020 r. w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego 

(klasyfikacja budżetowa dz. 801, rozdział 80195 par.2057). 

 

2. Na wniosek Centrum Kształcenia Zawodowego zabezpiecza się plan na wydatki  

w kwocie 770 000,00 zł. (Dz.801, rozdz. 80140 par.6050) na zadanie remont  

i modernizacja stacji diagnostycznej w CKZ. Modernizacja stacji jest konieczna ze względu 

na wyeksploatowaną i zużytą (23 lata) ścieżkę diagnostyczną oraz potrzebę dostosowania 

wyposażenia diagnostycznego do nowych wymagań dotyczących SKP. Modernizacja będzie 

polegać na przebudowie hali badań pojazdów zgodnie ze standardami tj, budowa 

poczekalni dla klientów, budowa węzła WC, modernizacja pomieszczenia diagnostów. 

Modernizacja uwzględnia wymianę wszystkich instalacji, tj. elektrycznej, pneumatycznej, 

przesyłania danych, wymiany oświetlenia na energooszczędne LED. Dodatkowo 

uwzględniony jest remont dachu wraz z wymianą pokrycia na blachodachówkę i zmiana 

elewacji budynku wraz z montażem drzwi żaluzjowych. Modernizacja ta pozwoli 

dostosować stację do wymaganych specyfikacji i standardów oraz uatrakcyjni wygląd i 

komfort dla przyszłych klientów i sprawniejszą ich obsługę. W grudniu 2021 r. CKZ 

ogłosiło przetarg na wykonanie w/w zadania. Rozstrzygnięcie przetargu nastąpiło w 

styczniu 2022 r. 

 

3. Na wniosek Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji wprowadza się budżetu projekt 

„Lokalne Ośrodki Wiedzy i Edukacji nowe oblicze edukacji dla dorosłych” zgodnie  

z podpisaną umową Nr 1.1/28/LOWE/2.14/2020 z dnia 02.10.2020 r. w ramach 

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 współfinansowanego  

ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. Wprowadzone środki nie zostały 

wykorzystane w 2021 r. i będą wydatkowane w 2022 roku na: 

-wynagrodzenia dla trenerów prowadzących warsztaty z tworzenia ikon oraz dla specjalisty 

przeprowadzającego diagnozę uczestników, 

- przeprowadzenie kursów udoskonalających dla uczestników kadry projektu, catering, 

transport oraz wyjazdy studyjne, 
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-zakup materiałów promocyjnych 

(kwota 72 500,00 zł -klasyfikacja budżetowa dz. 801, rozdział 80195 par.4117, 4127, 4177, 

4217, 4307). 

 

4. Na wniosek Starostwa Powiatowego zabezpiecza się plan wydatków na kwotę 41 000,00 zł. 

na realizację zadań w ramach budżetu obywatelskiego: 

Lp.  Tytuł zadania Wartość zadania Gmina  

1. Wsparcie imprezy "I powiatowy 
bieg przełajowy im. Profesora 
Ryszarda Juszkiewicza" 

2 000,00 (dz.750, 

rozdz.75075 par. 

4210, 4220) 

Janowiec 

Kościelny 

2. Ogrodzenie i doposażenie 
terenu rekreacyjnego w m. 
Powierz gm. Janowiec 
Kościelny   

11 000,00 (dz.926, 

rozdz.92605 par. 

6050) 

Janowiec 

Kościelny 

3. Bezpieczny Strażak 2 000,00 (dz.750, 

rozdz.75075 par. 

4210) 

Kozłowo 

4. Bezpieczny Strażak 2 000,00 (dz.750, 

rozdz.75075 par. 

4210) 

Kozłowo 

5. Prosto i przejrzyście po Gminie 
Kozłowo i Powiecie Nidzickim 

11 000,00 (dz.750, 

rozdz.75075 par. 

6050) 

Kozłowo 

6. Strefy wypoczynku wzdłuż pasa 
rowerowo-pieszego przy ul. 
Olsztyńskiej w Nidzicy 

2 000,00 (dz.600, 

rozdz.60095 par. 

4210) 

Nidzica 

7. Propagowanie korzystania z 
roweru poprzez wystawienie 
ogólnodostępnych 
samoobsługowych stacji napraw 
rowerów 

11 000,00 (dz.630, 

rozdz.63003 par. 

6050) 

Nidzica 

Ogółem 41 000,00   

 

Źródłem pokrycia w/w zadania jest rezerwa ogólna. 

Pytań i uwag nie było. 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu  

w Nidzicy w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok ilością głosów: 5 – „za”,  

0 –„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się”. 

 

 
Ad. IV.2  
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Dalej, p. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2022-2039. Ww. projekcie uchwały 

wprowadza się następujące zmiany: 

 

-  uaktualnia się plan dochodów i wydatków budżetu na 2022 rok, zgodnie z uchwałą Rady 

Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu; 

- zwiększa się deficyt budżetu powiatu o kwotę 825 000,00 zł w pozycji niewykorzystane środki, o 

których mowa w art. 217 ust. 2 pkt. 8 ustawy o finansach publicznych  

t.j. niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających  

z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami 

wykonywania budżetu określonymi w i odrębnych ustawach.  

Deficyt po zmianie wynosi 1 911 759,87 zł i zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z: 

1)  kredytów  w kwocie 1 086 759,87 zł; 

2) niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z 

rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych ze szczególnymi zasadami 

wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 825 000,00 zł. 

- zwiększa się plan przychodów o kwotę 825 000,00 zł z tytułu niewykorzystanych środków 

pieniężnych, o których mowa w art. 217 ust.2 pkt 8 ustawy o finansach publicznych. Plan 

przychodów po zmianach wynosi 3 027 751,87 zł. 

 

Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do ww. projektu uchwały i pozytywnie zaopiniował  

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2022-2039. 

ilością głosów: 5 – „za”, 0 –„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się”. 

 

Ponadto, Starosta poinformował, że od przyszłego poniedziałku w Starostwie Powiatowym 

rozpocznie się kontrola z Najwyższej Izby Kontroli. Zakres tej kontroli będzie dotyczył całego 

urzędu, ze szczególnym naciskiem na Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska.   

p. Lech Brzozowski zapytał czy jest jeszcze obecny na Zarządzie p. Dyrektor PZD ponieważ 

chciałby zadać mu pytanie. 

Starosta odpowiedział że opuścił już posiedzenie i powrócił do swoich obowiązków 

służbowych.  

p. Lech Brzozowski powrócił do pisma dotyczącego przetargów. Powiedział, że chciał zadać 

pytanie p. Dyrektorowi dlaczego tak długo są rozpatrywane wnioski na przetargi na wykonanie 

remontów/budowy dróg i wykonanie dokumentacji.  

Starosta odpowiedział, że z informacji jakie posiada, jeżeli chodzi o remonty i przebudowy 

dróg cały czas napływają zapytania dlatego też są przesuwane terminy. Jeżeli chodzi  

o dokumentację projektową jest bardzo duże zainteresowanie i duże rozbieżności w cenach,  

co skutkuje tym, że trzeba to dokładnie sprawdzić czy np. wskazane ceny nie są rażąco niskie.  

Następnie, p. Lech Brzozowski poprosił o informację w zakresie poczynionych ustaleń  

z Komisji ds. promocji z dnia 18 stycznia 2022 r.  

Starosta poprosił p. Wicestarostę o udzielenie odpowiedzi na pytanie p. Lecha Brzozowskiego.  

Wicestarosta powiedział, że spotkanie dotyczyło ustalenia ostatecznej wersji wyglądu mapy. 

Ponadto, Wicestarosta poinformował, że wspólnie z Przewodniczącym komisji ds. promocji  

p. Pawłem Bukowskim spotkali się po zakończeniu Komisji, aby nad tą mapą jeszcze popracować. 

Spotkanie zostało powtórzone również dnia następnego. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju 

i Zarządzania Kryzysowego otrzymał polecenie, aby przygotować do tej mapy kilka materiałów. 

Mapa została praktycznie skończona, czekamy tylko na materiały od Nadleśnictwa.  
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W momencie oszacowania ceny za wykonanie tej mapy ogłosimy zapytanie ofertowe na jej 

wykonanie. 

Ponadto Wicestarosta poinformował, że czekamy na informację w zakresie zwiększenia 

dwukrotnie łóżek dla całego szpitala. Ponadto, na ukończeniu jest też PFU wraz  

z zagospodarowaniem przestrzennym terenu. Jest też wstępny kosztorys budynku z ceną  

w wysokości ok. 25.000.000,00 zł. Poinformowano, również, że jeżeli szpital będzie gotowy trzeba 

będzie zastanowić się wspólnie ze Starostą czy nie zgłosić wniosku szpitala do Polskiego Ładu.  

p. Lech Brzozowski zapytał o drugą obwodnicę - Północną, czy są informacje dotyczące 

terminu jej realizacji.  

Starosta wyjaśnił, że najpierw będzie realizowana jedna obwodnica. Dodano, że ma odbyć się 

spotkanie z p. Wicemarszałkiem Marcinem Kuchcińskim podczas którego mają zapaść decyzje  

w tej sprawie. Ustalenia z p. Burmistrzem Nidzicy są takie, że będziemy trzymać się pierwotnych 

ustaleń czyli że, samorząd powiatu i gminy dołoży po 7,5% , natomiast 85% pokryje samorząd 

województwa.  

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Inspektor 
/-/Paulina Pokus 

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Zbigniew Wernik 
 

 


